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In verband met de renovatie van het oudste gedeelte van de Spoorlaan zijn er bij een 
aantal bewoners een aantal vragen die de fractie van Absoluut Aalsmeer beantwoord 
zou willen zien. 
 
De herinrichting van de Spoorlaan houdt de gemoederen van de bewoners bezig De 
vragen zoals gesteld door de bewoners heeft de gemeente beantwoord, maar 
duidelijkheid wordt niet gegeven.  
 
Op de vraag welke bomen er nieuw worden geplant wordt geantwoord dat dit nog niet is 
aan te geven, dat is raar wanneer je een plan maakt. Dan zouden de verschillende 
soorten bomen bekend moeten zijn. 
 
Kortom, er wordt door de bewoners gevraagd om meer te luisteren naar hetgeen zij 
voor ogen hebben met hun leefomgeving. 
 
De vraag is dan ook; 
 

1. Met name het parkeren onder de oude bomen (esdoorns) is een probleem in de 
lente en de zomer periode in verband met de luizen/plak. Het is dan ook vreemd 
dat er onder deze bomen geparkeerd moet gaan worden , terwijl er aan de 
overzijde van de straat andere bomen worden geplant, waar de keuze van de 
bomen nog open voor ligt.  
 

2. Wil het college toezeggen dat er op korte termijn weer met een 
bewonersdelegatie gesproken gaat worden om de bedenkingen tegen de laatste 
ontwikkelingen te bespreken? 

 
3. Is het handig dat de renovatie van de Spoorlaan wordt uitgevoerd voordat alle 

woningen gereed zijn? 
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